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PROTOKOLL nr 2  2022 

Styrelsemöte  

Via teams  

2022-03-13, kl. 19.30 – 20.30 

 

 

Närvarande: 
Urban Larsson, Susanne Jonsson, Linda Lindblom Hedberg, Martin Hedberg, Jan-Olov Nyman 

Leif Putte Gilberg samt Karina Nilsson. 

Övriga: Linnea Lindberg 

§ 11 Mötets öppnande 
Urban förklarar styrelsemötet öppnat. 

§ 12 Godkännande av dagordning 
Vi beslutar att godkänna dagordningen. 

§ 13 Föregående mötesprotokoll 
Protokoll nr 1 

Vi beslutar att godkänna protokollet och lägga det till handlingarna.  

§ 14 Kvarstående arbeten 

Motorsalong i Sandviken 

Martin kollar vidare på vilka fordon som kan vara aktuella, Sandvikens klubb kommer att ha en 

del bilar. Karina kollar om det finns någon från dragracing i Söderhamn som vill visa upp sig.  

Profilkläder  
En ny kollektion kommer i början av april. Så vi avvaktar med beställning.  
 
SGA Folkrace 
Linnea har signalerat att hon inte klarar att sköta detta själv. Det är den största sportgrenen i 
vårt förbund. Vi måste försöka få en kommitté. Vi behöver se över listan över domare och 
racekontroller.  
 

§ 15 Ekonomi 
Susanne redovisar de aktuella siffrorna.  
 

§ 16 Inkommande post och skrivelser 
Nyhetsbrev från SISU Gävleborg och Dalarna.  
 

§ 17 Rapporter och uppkomna frågor 
a) Resultat av extra årsmötet 
Det extra årsmötet beslutade att bordlägga propositionen. Urban meddelar Tony Ring, 
förbundsstyrelsen.  
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b) SDF - stämmor 

Vi har endast fått inbjudan till SISU Gävleborg. Dalarna har inte kommit ut med någon inbjudan 

än. SISU Gävleborgs SDF stämma är den 6/4 via Teams. Anmälan senast den 28/3. Karina skickar 

in anmälan.  

§ 18 Övriga frågor 
- Martin har varit på CL utbildning. Han fick då frågan om vem man ska anmäla deltagarna till, 

att de gått utbildning. Martin kollar med Urban Jonsson om han vet så tar vi upp det på nästa 

möte. 

- Martin har på eget bevåg tagit kontakt med ungdomsgruppen centralt. Han har varit med på 

ett av deras möte och fått en del material. Vi borde ha en ungdomsgrupp i distriktet.  

- Vi kollar igenom SGA listan igen. Kan konstatera att vi har flera vakanta platser. Vi behöver 

rekrytera fler SGA.  

§ 19 Nästa möte 
Nästa möte är i samband med förbundsmötet, 9/4, kl. 10.00. Urban kollar lokal.  

§ 20 Mötets avslutande 
Urban tackar för mötet. 

 

 

 

 

Urban Larsson   Karina Nilsson 

Ordförande    Sekreterare 

 


